
Fra: Cyril Marøy <mail.cmar@gmail.com> 
Sendt: 8. desember 2015 22:12 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: Jon Askeland 
Emne: Spørsmål til spørretimen. 
 

Til spørretimen.  

Ønsker med denne mail å spørre angående plan for fiber linjer. 

Marøy står som en av de bygdene som har søkt å få fiber og har fått stor støtte av innbyggerne.  

Jeg vil spørr om budsjettering for fiber linjer for 2016. 

Helst om hvor mye og når fiber kan komme på Marøy? 

Ta gjerne kontakt hvis det var noe uklart. 

Mvh Cyril Marøy. 

Mob 97769345 


